
Zápisnica zo zasadnutia Dozornej rady Správy cestovného ruchu Senec s. r .o. 

 

Dátum konania: 25. 11. 2024 

 

Miesto konania: v zasadačke na MsÚ Senec 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Obchodno-finančný plán na rok 2025 

3. Rôzne 

 

1. Otvorenie 

 Zasadnutie otvorila Ing. Janette Matúšová, predsedníčka DR Správy cestovného ruchu 

Senec s. r. o., ktorá privítala členov DR a prizvaných hostí. Za ďalšieho overovateľa zápisnice 

určila Ing. Jána Pullmana.  

 

2. Obchodno-finančný plán na rok 2025 

- Bc. Šmihel - výnosy v roku 2025 plánujeme vo výške cca 1 142 973 €, ktoré budú 

podmienené priaznivým počasím. V pláne máme využívať našu webovú stránku ako nástroj 

predaja vstupov cez online platformu a taktiež z poskytnutia reklamných plôch na prenájom 

v areáli SJ (ostatné výnosy).  

 Celkové náklady v roku 2025 plánujeme vo výške 1 136 700  €. V položke spotreba 

materiálu plánujeme dokúpiť mobiliár, nábytok, náradie, sanita, elektrospotrebiče, posteľnú 

bielizeň a textílie. Na LTS 2025 počítame s mierne zvýšenými výdavkami na služby ako sú 

záchranná vodná služba, služba odbornej prvej pomoci, strážna služba a upratovacia služba. 

V položke odpisy sa prejaví zvýšenie nákladov po nákupe a rekonštrukcii dlhodobého 

hmotného majetku. Do OOCR Región Senec prispejeme členským príspevkom vo výške 

20 000 €.  

 Do plánu na rok 2025 sme zahrnuli dotácie: 

- 30 000,- € od Mesta Senec na posezónnu bioremediáciu vody na Slnečných jazerách, 

ktorá prebieha každoročne od roku 2017, taktiež odbery vzoriek počas LTS a odstránenie 

tŕstia z verejných pláží SJ. 

  

Nákup a rekonštrukcia dlhodobého hmotného majetku 
1. Výkop a zhotovenie studní v areáli SJ 4ks – v celkovej hodnote 20 000 € bez DPH. 

Studňa budova B3 v stanovom kempe, studňa v karavanovom kempe, studňa 

v stredisku údržby, studňa - 5. pláž.  

2. Rekonštrukcia budovy v karavanovom kempe – v hodnote cca 50 000 € bez DPH. 

Účelom tejto rekonštrukcie bude zriadenie veľkokapacitnej kuchynky a úschovne 

bicyklov. 

3. Dokončenie obnovy elektrických stojok v karavanovom kempe –  

v hodnote cca 15 000 € bez DPH. 

4. Nákup elektrického vozidla pre areál SJ - v hodnote cca 30 000 € bez DPH. 

(prípadný nákup z členských príspevkov OOCR Región Senec). 

5. Rekonštrukcia budovy strediska údržby – v hodnote cca 20 000 € bez DPH. 

Oprava strechy, zvodov, príp. fasády budovy. 

 



- Ing. Pavol Kvál – sa informoval o výške výnosov za parkovanie v meste. Bc. Šmihel – 

keďže nové VZN o parkovaní zatiaľ nie je schválené, tak sme výnosy naplánovali bez zmeny.  

-Ing. Janette Matúšová – sa zaujímala o dotácie. Bc. Šmihel – žiadame o dotáciu od Mesta 

Senec na každoročnú bioremediáciu. BSK zatiaľ nevypísalo pre nás vhodné dotácie.  

- p. Rezső Duray – poukázal na vyššie tržby zo vstupného na SJ v roku 2023. Bc. Šmihel – 

v roku 2023 bolo vo vstupnom zahrnuté aj parkovné za autá. To sa začalo rozlišovať až tento 

rok. Budúci rok plánujeme predávať denné vstupné aj cez online platformu, ktoré bude 

lacnejšie. 

-Ing. Janette Matúšová – sa zaujímala o fungovanie LED obrazovky. Bc. Šmihel – 

obrazovka je dlhšiu dobu pokazená. DR navrhla obrazovku opraviť, alebo predať na súčiastky 

a vyradiť z majetku. 

 
Uznesenie č. 3/2024  

I. Dozorná rada prerokovala Obchodno-finančný plán na rok 2025 s celkovými výnosmi     

   1 142 973 € a celkovými nákladmi 1 136 700 €. 

 

II. Dozorná rada berie na vedomie Obchodno-finančný plán na rok 2025 s celkovými výnosmi 

    1 142 973 € a celkovými nákladmi 1 136 700 €.     

 

III. Dozorná rada odporúča Valnému zhromaždeniu schváliť Obchodno-finančný plán na rok  

2025. 

 

 

 Za:   4 

 Proti:   0 

 Zdržal sa:   0 

 Neprítomný:   1 (Bittner) 

 

 

 Ing. Matúšová sa poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí DR a ukončila jej 

rokovanie.  

 

Zapísala: Dana Škablová 

 

Overovatelia:  Ing. Janette Matúšová   …...................................... 

 

Ing. Ján Pullman     …...................................... 


